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Protokół Nr XV/19 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 30 sierpnia 2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:57 tego 

samego dnia. 

  

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

  pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu) 

 Pan Marian Stępień-Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

 

Obrady XV sesji Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator 

powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy, 

Pana Mariana Stępia Przewodniczącego Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady 

Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali 

konferencyjną.  
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Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych 

jest 13 radnych. (nieobecny : Piotr Maciej Płatos).  

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda  – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica zawnioskował o rozszerzenie 

dzisiejszego porządku obrad o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał w 

sprawie:  

- zmiany uchwały  nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 listopada 2013 roku w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Oleśnica, warunków i 

zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków ;  

- zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej 

Energii Elektrycznej. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica Pana Leszka Judy.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

 

Innych propozycji zmian nie zgłoszono, w związku z tym  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poddała pod głosowanie porządek obrad wraz  ze zmianami. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XIII/19 z dnia 2 sierpnia 2019r. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr XIV/19 z dnia 9 sierpnia 2019r. 

6. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przystąpienia Gminy Oleśnica do realizacji projektu 

„AKTYWNOŚĆ=ZATRUDNIENIE” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 Oś 

priorytetowa RPSW.09.01.00 Włączenie społeczne i walka z ubóstwem. 

Działanie RPSW.09.01.00 Aktywna integracja zwiększająca szanse na 

zatrudnienie (projekty konkursowe). 

b. zmiany Uchwały Nr 281/XLIII/18 Rady Gminy Oleśnica z dnia 27 lipca 2018 

roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Oleśnica. 

c. zmiany uchwały Nr IX/49/19 Rady Gminy Oleśnica z dnia 29 marca 2019 roku 

w sprawie przyjęciu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku” 

d. zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii 

elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

e. zmieniająca uchwałę nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 

listopada 2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Oleśnica, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia 

stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków  

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 
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g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

9. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji. 

  

Ad. 4 Przyjęcie Protokołu Nr XIII/19 z dnia 2 sierpnia 2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie 

Protokołu Nr XIII/19 z dnia 2 sierpnia 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI  (1) 

Piotr Maciej Płatos 

  

Ad. 5 Przyjęcie Protokołu Nr XIV/19 z dnia 9 sierpnia 2019r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie 

Protokołu Nr XIV/19 z dnia 9 sierpnia 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 
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NIEOBECNI  (1) 

Piotr Maciej Płatos 

 

Ad. 6 Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica. 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych Łukasz Kozłowski 

przedstawił sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji  Gospodarczej, Budżetu i 

Finansów, Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych, Komisji Rewizyjna, Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Oleśnica odbytego w dniu 28 sierpnia 2019r. 

Poinformował, że tematem posiedzenia było przedstawienie informacji na temat 

przygotowania szkoły i przedszkola do nowego roku szkolnego 2019/2020. Informacje 

przedstawiała  p. Zofia Ambroży Dyrektor Przedszkola Gminnego, która poinformowała o  

liczbie dzieci w poszczególnych oddziałach w roku szkolnym 2019/2020, jak również o 

planowanych inwestycjach w budynku przedszkola tj. remoncie polegającym na wyburzeniu 

ściany i montażu drzwi z sali gimnastycznej, która służy jako sala lekcyjna do łazienki oraz 

ogrodzenie terenu przedszkola i doposażenie placu zabaw.   

p. Piotr Strzelecki Dyrektor Szkoły Podstawowej w Oleśnicy przedstawił informacje 

dotyczące pracy szkoły, a także liczbę dzieci w poszczególnych oddziałach w roku szkolnym 

2019/2020. Poinformował, również o  bieżących remontach jakie zostały wykonane w szkole i 

na kompleksie sportowym przy szkole.  

Obecni członkowie poszczególnych Komisji jednogłośnie, przyjęli i pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały w sprawie:  

 przystąpienia Gminy Oleśnica do realizacji projektu „AKTYWNOŚĆ=ZATRUDNIENIE” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na 

lata 2014-2020 Oś priorytetowa RPSW.09.01.00 Włączenie społeczne i walka z 

ubóstwem. Działanie RPSW.09.01.00 Aktywna integracja zwiększająca szanse na 

zatrudnienie (projekty konkursowe). 

 zmiany Uchwały Nr 281/XLIII/18 Rady Gminy Oleśnica z dnia 27 lipca 2018 roku w 

sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Oleśnica. 

 zmiany uchwały Nr IX/49/19 Rady Gminy Oleśnica z dnia 29 marca 2019 roku w 

sprawie przyjęciu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 

 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

 zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.  
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 zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy 

Zakupowej Energii Elektrycznej. 

 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie  wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania.  

Radni nie złożyli interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a.przystąpienia Gminy Oleśnica do realizacji projektu „AKTYWNOŚĆ=ZATRUDNIENIE” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na 

lata 2014-2020 Oś priorytetowa RPSW.09.01.00 Włączenie społeczne i walka z 

ubóstwem. Działanie RPSW.09.01.00 Aktywna integracja zwiększająca szanse na 

zatrudnienie (projekty konkursowe). 

 

Pani Krystyna Bator - Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

przystąpienia Gminy Oleśnica do realizacji projektu „AKTYWNOŚĆ=ZATRUDNIENIE” w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-

2020 Oś priorytetowa RPSW.09.01.00 Włączenie społeczne i walka z ubóstwem. Działanie 

RPSW.09.01.00 Aktywna integracja zwiększająca szanse na zatrudnienie (projekty 

konkursowe).   

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie   przystąpienia Gminy Oleśnica do realizacji projektu 

„AKTYWNOŚĆ=ZATRUDNIENIE” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa RPSW.09.01.00 

Włączenie społeczne i walka z ubóstwem. Działanie RPSW.09.01.00 Aktywna integracja 

zwiększająca szanse na zatrudnienie (projekty konkursowe).   

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XV/73/19. 

 

b.zmiany Uchwały Nr 281/XLIII/18 Rady Gminy Oleśnica z dnia 27 lipca 2018 roku w 

sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Oleśnica. 

Pani Krystyna Bator - Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

zmiany Uchwały Nr 281/XLIII/18 Rady Gminy Oleśnica z dnia 27 lipca 2018 roku w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Oleśnica. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmiany Uchwały Nr 281/XLIII/18 Rady Gminy Oleśnica z dnia 27 lipca 

2018 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Oleśnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 
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Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XV/74/19. 

 

c. zmiany uchwały Nr IX/49/19 Rady Gminy Oleśnica z dnia 29 marca 2019 roku w 

sprawie przyjęciu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku” 

 

Pani Krystyna Bator - Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały Nr IX/49/19 Rady Gminy Oleśnica z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie 

przyjęciu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku” 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zmiany uchwały Nr IX/49/19 Rady Gminy Oleśnica z dnia 29 marca 2019 

roku w sprawie przyjęciu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XV/75/19. 

d. zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w 

ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

Pani Krystyna Bator - Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały.   
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Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o 

udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej 

Energii Elektrycznej. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach 

Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XV/76/19. 

 

e. zmieniająca uchwałę nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 listopada 

2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Oleśnica, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za 

korzystanie z tych przystanków  

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie   

zmiany uchwały nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 listopada 2013 roku w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Oleśnica, warunków i 

zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie   zmiany uchwały nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 

listopada 2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Oleśnica, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z 

tych przystanków  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold 

Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 12 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XV/77/19. 

 

f. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Pani Krystyna Bator - Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 
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Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XV/78/19. 

 

g. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

 

Pani Krystyna Bator - Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały ww. projekt uchwały.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

zmian  w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XV/79/19. 

 

Ad. 9. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował o następujących 

sprawach:  

- ponownie został ogłoszony konkurs na stanowisko Kierownika  Samodzielnego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia;  
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- został ogłoszony przetarg na przebudowę remizy OSP w Oleśnicy na Dom Kultury w systemie 

zaprojektuj i wybuduj – wpłynęły dwie oferty, które przewyższają kwotę zabezpieczoną w 

budżecie;  

- odbył się przetarg na montaż przydomowych oczyszczalni ścieków – wpłynęły 3 oferty;  

- trwają prace nad przygotowaniem dokumentacji przetargowej na przebudowę i budowę dróg 

w ramach przyznanej promesy na usuwanie skutków klęsk  żywiołowych;  

- w dn. 29 sierpnia br. została podpisana umowa na przebudowę  dróg dojazdowych do pól 

oraz dofinansowania na kwotę 10.000 zł dla jednostki OSP w Pieczonogach.  

Ad. 10. Sprawy różne i wnioski. 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poprosił o stanowisko Rady Miejskiej 

w sprawie wkładu własnego beneficjentów do budowy przydomowej oczyszczalni ścieków – 

propozycja 1500 zł. ( kwota taka sama jak w poprzednich realizacjach).  

Radni pozytywnie zaopiniowali propozycję Burmistrza.  

 

Radny Wiesław Czupryn zapytał jakie czynności zostały podjęte w związku z podjętymi 

uchwałami w dniu 9 sierpnia br. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Oleśnica oraz zapytał o sprawę oznakowania ulic i 

miejscowości.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że uchwały które były podjęte na sesji Rady Miejskiej w dniu 9 

sierpnia br. zostały przesłane do Wojewody Świętokrzyskiego do Nadzoru Prawnego oraz 

równocześnie rozpoczęta została  procedura wyłonienia firmy, która będzie wykonywała to 

zadanie. W sprawie oznakowania w tej chwili finalizujemy oznakowanie miejscowości 

Pieczonogi.  

Radny Stanisław Skórski zapytał w sprawie dojazdu mieszkańców Gminy w sobotę, 

niedziele do Staszowa oraz jaki jest harmonogram wykaszania dróg powiatowych.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że ustawa nie reguluje połączeń międzymiastowych , można 

aplikować o środki ale tylko na nowe połączenia na terenie Gminy. W sprawie koszenia 

poboczy, powiat wykonywał tą usługę.  

Radna Agnieszka Kosałka zgłosiła wniosek od mieszkańców ul. Wrzosy o wymianę rur 

wodociągowych.  

Radny Marian Tendera zapytał o możliwość zabrania ziemi z ul. Wiejskiej przez 

mieszkańców.  

Burmistrz poprosił radnych o zajęcie stanowiska w sprawie wydawania mieszkańcom ziemi.  

Radni zaakceptowali prepozycję Burmistrza.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator udzieliła głosu mieszkance Gminy Oleśnica.  
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Mieszkanka wypowiedziała się w sprawie opieki medycznej w Gminie świadczonej przez 

Gminny Ośrodek Zdrowia.  Zwróciła uwagę  na brak opieki medycznej w godzinach 

popołudniowych oraz na braku punktualności lekarzy.  

 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi Mieszkanki poinformował, że za obsadę lekarską 

odpowiedzialny jest Kierownik Ośrodka, w chwili obecnej trwa nabór na nowego Kierownika, 

który przedstawi koncepcję pracy ośrodka w godzinach jakie są gwarantowane ustawą.  

Pani Sekretarz dodała, że do 6 września ogłoszony jest konkurs na Kierownika Ośrodka.   

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica poinformowała, że od mieszkańca Gminy 

Oleśnica wpłynęła skarga na działalność Przewodniczącej Rady – stosowne wyjaśnienia 

zostały przekazane do Wojewody Świętokrzyskiego – z korespondencja w tej sprawie radni 

mogą zapoznać się Biurze Rady.  

Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i Gminy podziękowała mieszkańcom sołectwa Kępie 

za zorganizowanie Dożynek Parafialnych.  

Radny Wiesław Czupryn zwrócił uwagę, że powinny być dożynki gminne z uczestnictwem 

wszystkich miejscowości a nie tylko jednego sołectwa.  

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 12:57 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady XV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

     

      …………………………………………………….…… 

 

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

       

        …………………………………………………..…….. 

 

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XV/19 znajduje się pod adresem  

https://www.youtube.com/watch?v=is6IY4xdMM0 

 

W załączeniu do protokołu: 

 Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

 Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów;  

https://www.youtube.com/watch?v=is6IY4xdMM0
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